
Folketingets Sundhedsudvalg har den 18. oktober 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 47 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed 
besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

Spørgsmål nr. 47:
’’Vil ministeren tage initiativ til at undersøge, i hvor høj grad offentlige sygehu-
se ender med at reparere på patienter, som får komplikationer efter behand-
ling på privathospitaler?”

Svar:
Jeg kan henvise til min besvarelse af S 288, oversendt til Folketinget den 10. 
november 2010.

Med venlig hilsen
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